



## INSTALLATION INSTRUCTION

### THREE HANDLE WALL-MOUNT BATH AND SHOWER

#### 三把手無拉淋浴組安裝說明

**NOTE:** Unscrew the **Handle Bonnets** from the **Mixer Valve Body** First.

注意從包裝盒中取出,安裝前,先將把手蓋從牆壁內本體鬆開。

#### 1. Reserved the Thickness of Wall (Figure No. ①)

須預留的牆壁厚度(如圖示①)

Pay attention to minimum 2" (5cm) and maximum 3" (7.6cm) dimensions for mounting information as shown.

牆壁內本體與牆面的距離須保持在最小2"(5cm)到最大3"(7.6cm)之間,此為安裝時的必要條件。

#### 2. Install Mixer Valve Body and Shower Lines (Figure No. ②)

安裝牆壁內本體和淋浴供水管線(如圖示②)

a/. Connect hot and cold water supply lines. (Hot water at left side usually)

連接冷熱水供水管線。(通常熱水是安置在左邊水道)

b/. Install shower line, use 1/2" plug place in upper opening if not used, compound or tape all connections .

裝置淋浴供水管線,如果暫時不予使用,請用1/2"管塞塞住出水口處。

c/. Assemble 1/2" pipe and 1/2" pipe elbow into **Mixer Valve Body**.

先將所有接頭塗上管牙膠或包覆止洩帶,再組裝1/2"水管下端到牆壁內本體上,同時並組裝1/2"彎頭到1/2"水管的上端。

#### 3. Install Showerhead (Figure No. ③)

安裝淋浴噴頭(如圖示③)

Place **Showerhead Flange** over the thread-end of **Showerhead**, apply pipe compound to **Showerhead** and 1/2" elbow, install nipple between the **Showerhead** and elbow, adjust the nipple length if necessary. Tighten the **Showerhead** by hand.

將法蘭蓋從淋浴噴頭的接牆壁端套入,再將其接牆牙端與牆內1/2"彎頭內牙及中間必要接合的接頭1/2"牙,塗上管牙膠或包覆止洩帶,接好鎖緊,即可完成淋浴噴頭安裝。

#### 4. Install Tub Spout (Figure No. ④)

安裝出水口(如圖示④)

Apply pipe compound to tub **Spout** and elbow, nipple is to be installed between the **Spout** and elbow, adjust the nipple length if necessary. Tighten the spout by hand.

塗佈管牙膠或包覆止洩帶在出水口接牆端內牙與牆內1/2"彎頭內牙及中間接頭的1/2"牙,再接合組裝出水口即可。

#### 5. Assemble Handle Bonnets and Handles (Figure No. ⑤, ⑥. )

組合把手蓋和把手(如圖示⑤⑥)

**Assemble Handle Bonnets and Handles:** Attach **Handle Bonnets** onto **Handle Shank** and cut overlong **Valve Stems** to certain length (1/4" ~5/8" or 6mm ~ 16mm) as shown for fix handles.

組合把手蓋和把手: 鎖緊把手蓋到牆內本體的牙管上,並依需要可切除凸出把手蓋過長的閘心軸,以便組裝把手。

#### 6. Assemble Handles (Figure No. ⑦)

組合把手(如圖示⑦)

Press **Handles** over the **Valve Stems** to proper position, and tighten **Handle Setscrews**. When installing with **Lever Handles**, ensure that handles are properly aligned when valves are in closed.

將把手裝入閘心軸到適當位置,再鎖緊把手側邊的埋頭螺絲,當裝置一字形把手時,請調整在開關關閉時把手成一直線。

